
Forlængelse af udeservering som følge af coronakrisen 

 

Lokaludvalgsmedlem Sally Mountfield har med mail den 2. oktober 2020 foreslået, at lokaludvalget 
stiller følgende spørgsmål til Teknik- og Miljøforvaltningen:  
 

- Hvordan evalueres ordningen indtil nu? 

- Er der inddraget tilladelser, som følge af regelbrud?  

- Hvor meget kontrol er der? 

- Rykker kommunen ud med politi og giver strakspåbud ved regelbrud vedr. udeservering? 

men jeg ved ikke hvor udbredt det er.  

- Har forvaltningen taget stilling til møblementet, der anvendes ved udeserveringer, som er 

blevet tilladt som følge af coronakrisen? F.eks.er der på Gråbrødre Torv et sted med mange 

møbler og flere liggestole. Sammen med palmerne og de øvrige blomster, som 

afgrænser områderne, kan det ligne en turistfælde. 

- Vil gentagne tilladelser til udeservering kunne danne præcedens? 

 


